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آيت الله هاشمي رفسنجاني: همه بايد خود را به امام و بيت امام بدهكار بدانيم

رئيس مجمع تشخيص مصلحت نظام با بيان اينکه هر چه داريم از امام(ره) است، گفت:همه بايد خود را به امام و

بيت امام بدهکاربدانيم، اما متاسفانه بدهکارها هديه خوبي به بيت امام در مقدمه انتخابات ندادند.

در مراسم گراميداشت سالروز ورود امام به ميهن در فرودگاه مهرآباد

آيت الله هاشمي رفسنجاني: همه بايد خود را به امام و بيت امام بدهكار بدانيم

رئيس مجمع تشخيص مصلحت نظام با بيان اينکه هر چه داريم از امام(ره) است، گفت:همه بايد خود را به امام و بيت امام
بدهکاربدانيم، اما متاسفانه بدهکارها هديه خوبي به بيت امام در مقدمه انتخابات ندادند.

به گزارش جماران، آيت اللههاشميرفسنجاني در مراسم گراميداشت سالروز ورود امام خميني(ره) به ميهن که ديروز در فرودگاه
مهرآباد برگزار شد، افزود: صلاحيت شخصيتي که شبيه به جدش امام است را تائيد نکردند.

وي ادامه داد: شما صلاحيت خود را از کجا آورديد؟ چه کسي به شما اجازه داده است قضاوت کنيد ؟ چه کسي تريبون نماز
جمعه و صدا و سيما را به شما داده است؟

وي تصريح کرد: اگرامام، نهضت امام و اراده عموميمردم نبود هيچ کدام اينها هم نبودند. هديه بدي به بيت امام(ره) در
زماني که بايد همه به هم تبريک بگوييم دادند که ان شاءالله خداوند از شما بگذرد و شما را ببخشد.

رئيس مجمع تشخيص مصلحت نظام گفت:بايد بگذاريد مردم به هر که ميخواهند راي دهند. من که قدرتي ندارم که فشار
بياورم که در مورد تائيد صلاحيتها تجديدنظرشود.

هاشميرفسنجاني به مساله غديرخم اشاره کردواظهارداشت:اين حکم خدا بودکه پيامبر(ص) حضرت علي(ع) را برگزيد،ولي قبل
از وفاتشان به حضرت توصيه کردند که حکومت حق تو ست ولي ممکن است شرايطي شکل بگيرد که مردم نخواهند،در اين

صورت اگر نخواستند کار را به خودشان واگذار کن.

وي خاطرنشان کرد: هيچ کسي از حضرت علي(ع) محق تر نيست، اگر مردم نخواستند کسي نميتواند باشد و اين اصل روشن
اجتماعي است.

عضو مجلس خبرگان رهبري بارديگر به مساله ردصلاحيتها اشاره کرد و افزود: البته من هم عقيده دارم که نميشود 12 هزار
نفر با هم رقابت کنند،اما راهش اين است که از قبل قانوني بگذاريم و نه در جهت سياسي بلکه در جهت واقعي،صلاحيتها را

مشخص کنيم.

هاشميرفسنجاني ادامه داد: اين که مردم اسم بنويسند و بگوييم نميتوانيم احراز کنيم، معلوم است که چند نفر نميتوانند
پرونده چند هزار نفري را بررسي کنند.

وي اضافه کرد: بگذاريم مردم انتخاب کنند، افکارعموميکمتراشتباه ميکند و اگراشتباه کنند خودشان جبران خواهند کرد،اما
اگرانتخاب را به آنها تحميل کنيم، شرارت و چيزي مانند آن پيش ميآيد.

رئيس مجمع تشخيص مصلحت نظام همچنين به دستيابي کشوربه نقطه تعادلي در منطقه در دوران پسابرجام اشاره کرد و
گفت: اميدوارم اين نقطه تعادلي که توسط تيم مذاکره کننده هستهاي و هدايتها و شجاعت آقاي روحاني و همچنين

حمايتهاي رهبر معظم انقلاب به دست آمده است، به سرانجام درستي برسد.

عامل اصلي پيروزي انقلاب
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هاشميرفسنجاني در بخش ديگري از سخنان خود عامل اصلي پيروزي انقلاب اسلاميرالطف خدا در نزديک کردن دلهاي مردم
به يکديگر خواندواظهارداشت: به جز اقليتي که منافعشان در وجود رژيم سابق بود، اکثريت مردم خواهان انقلاب بودند و لطف

خدا دلهاي مردم را به يکديگر نزديک کرد.

شاهد هم  روستاها  در  حتي  و  بود  کشور  سراسر  در  مساله  اين  و  آمدند  خيابانها  به  وحدت  با  مردم  داد:  ادامه  وي 
راهپيماييهايي توسط مردم بوديم و در بسياري از اوقات برخوردهايي صورت ميگرفت و

مردم قرباني ميدادند.

رئيس مجمع تشخيص مصلحت نظام خاطرنشان کرد: تا زماني که مردم با وحدت به خيابان نيامدند ما نتوانستيم از شر رژيم
بسيار خشن و آلوده پهلوي رهايي يابيم.

هاشميرفسنجاني افزود: در آن زمان زندانها پر از زنداني بود و اين مردم بودند که انقلاب کردند. البته مقدمات آن را امام
خميني(ره) فراهم کرد و تحت شرايط رهبري امام، روحانيت، دانشگاه و بازار و همه اقشار مردم انقلاب پيروزشد.

وي ادامه داد: مردم پس از انقلاب اسلاميدچار مشکلاتي شدند که به خاطر تفرقه بود؛ با وجود آن که در زندانها و پيش از
انقلاب در يک نقطه در دلهايمان وحدت داشتيم اما پس از انقلاب تفرقههايي ايجاد شد، آن مصائب، ترورها و گروهکها
برسرانقلاب آمد و سپس هم که جنگ شد. ما نبايد اين مساله را فراموش کنيم و اگر زماني تفرقهها عميق شود نبايد انتظار دوام

انقلاب و حتي ايران را داشته باشيم.

رئيس مجمع تشخيص مصلحت نظام گفت: متاسفانه در10 سال گذشته دچار تفرقهاي شديم که موجب تفاوتهاي بسياري
شده است. افراد و حتي برخي از روحانيوني که دستي درانقلاب نداشتند در به وجود آمدن اين تفرقهها نقش داشتند و کاربه

اختلاف واقعي کشيده شده است.

هاشميرفسنجاني ادامه داد: دوران سختي بود و ما شاهد تحريمهاي شديدي بوديم و در شرايطي که نفت در اوج قيمت خود
بود، ما نميدانيم پول آن نفت کجا ست و صرف چه اموري شده است؟ آن زمان وضعمان را در سطح بينالملل هم ديديم.

هاشميرفسنجاني اظهارداشت: دوباره زمينه وحدت فراهم شده است و اکثريت جامعه راه درست را پيدا کردهاند و فهميدند راه
گذشته غلط بوده است و به همان راه درست سابق بازگشتيم؛ اما دراين دوران هم همان اقليتي که در ابتداي انقلاب بودند
بازهم سنگ اندازي ميکنند؛ هرچند که نهادهاي پرقدرت دست به حمايت از آنها ميزنند، ولي اکثريت مردم از آنها حمايت

نميکنند.

رئيس مجمع تشخيص مصلحت نظام با بيان اينکه ما پس از جنگ تحميلي به نقطه تعادلي منطقه تبديل شده بوديم، گفت:
بايد با استفاده از تجارب قبلي قدر نعمت کنوني را بدانيم. مردم نسبت به قبل آگاهتر شدهاند و همدلي نسبي ميان مردم

ميتواند ضامن حفظ اين نقطه تعادلي کنوني باشد.

توافق هستهاي

هاشميرفسنجاني همچنين به موضوع توافق هستهاي اشاره کرد و گفت: ناظران جهاني تصور نميکردند ايران در برابرشش
کشورکه 90 درصد قدرت جهاني را پشت سر خود دارند، بتوانند به موفقيت دست يابند.

وي افزود: در برابرآنها يک تيم مذاکره کننده قرارداشت که حرف حق ميزد و حربه اي هم پشت سرخود نداشت و اين کشورها
در برابر اين افراد تسليم شدند.

عضو مجلس خبرگان رهبري ادامه داد: آنها ميگفتند ما ميخواهيم از حقمان استفاده کنيم. گفتند ما در دوران جنگ طعم
استفاده از سلاح شيميايي عليه خود را چشيدهايم اما مقابله به مثل نکردهايم. ميتوانستيم بمب اتم بسازيم ولي نساختيم.
دراين شرايط و با وجود آن که تيمهاي مذاکره کننده آنها افرادي بسيار قوي و توانمند بودند، آنها در برابر سخنان ما قانع

شدند و ديدند ايران راست ميگويد و سندي براي اثبات آن اتهامها عليه ما نداشتند.
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هاشميرفسنجاني اضافه کرد: البته در کناراين سخن حق ، واقعيتهاي ديگري را هم ديدند و متوجه شدند که انزواي ايران به
بحراني تر شدن وضع منطقه ميانجامد و اين انزوا ميتوانست شرايط امروز سوريه را به ساير کشورهاي منطقه تسري دهد، اما

آنها متوجه شدند ايران ميتواند با استفاده از تواناييها و امکاناتش نقطه تعادلي براي منطقه باشد.

وي اظهار داشت: آنها ديده بودند ما پس از گرفتن حقمان در سازمانملل پس از جنگ، آرام آرام به دنبال سازندگي و بازسازي
رفتيم و انتقامجو نيستيم. زماني هم که صدام بحرانهاي ديگري را آفريد ما ميتوانستيم به گونه اي ديگر عمل کنيم اما نکرديم
و صلح جويي خودمان را نشان داديم و پس از يکسال بعد از جنگ توانستيم خصومتهايمان را با کشورهاي منطقه رفع و با

آنها رفاقت کنيم.

رئيس جمهوري اسبق ايران ادامه داد: امروز همه تحليلگران جهاني اعتراف کردهاند که مذاکرات هستهاي يک پيروزي براي
جمهوري اسلاميايران بود، البته آنها هم ضرر نکردند و چيزي را براي از دست دادن نداشتند، بلکه توانستند شرايطي فراهم

کنند تا با دولت قابل اعتمادي درباره مسايل منطقهاي همکاري داشته باشند.

هاشميرفسنجاني با اشاره به نقش ايران در منطقه و تحولات آن گفت: حضورايران در منطقه و در مسايل مربوط به منطقه
ميتواند کارساز باشد و ما اگردرمذاکرات سوريه و افغانستان نباشيم کار به جايي نميرسد.

وي همچنين به سفر اخيررئيس جمهوري به ايتاليا و فرانسه و دستاوردهاي اين سفر اشاره کرد و افزود: اکنون هم آن اقليت
ابتداي انقلاب فعاليت بسياري ميکنند و همواره مزاحم بوده و هستند؛ آقاي روحاني به اروپا رفتهاند و سفرشان آن همه
دستاورد داشته است ولي اين گروه در حال سمپاشي است و ميگويند برجام براي تاريخ نتيجه داشت در حالي که نميدانند

قرارداد چيست.

دفاع از قراردادهاي جديد خريد هواپيما

رئيس مجمع تشخيص مصلحت نظام ادامه داد: صنعت هوايي، سالها ما را سرافکنده کرده بود، فرسودگي ناوگان هوايي ما
موجب آن همه سقوط و تاخير براي مردم ما شده بود و هواپيماهاي ما را به بسياري از جاها راه نميدادند ولي ما در قراردادي

درست توانستيم ظرفيت جديدي براي کشور ايجاد کنيم.

هاشميرفسنجاني گفت: شرق و غرب براي حضور در ايران مسابقه گذاشته اند و ميبينيم که روسيه، چين و هند تا اروپا و
آمريکا تمايل دارند با ايران کار کنند و اين چيز کمينيست.

وي افزود: اکنون شرايط مناسبي ايجاد شده است و اين کار توسط مردم صورت گرفت چرا که مردم آگاه به پاي صندوقهاي راي
آمدند و دولتي که ميتوانست جنگ را به کشور بکشاند را تغيير دادند و دولت عاقل و معتدلي را بر سرکار آوردند.

صالحي: سرانجام نيکويي منتظر مردم است

رئيس سازمان انرژي اتميهم با بيان اين که امروز همه زيرساختها براي حرکت به سوي پيشرفت فراهم است، اظهارداشت:
بعد از برجام سرانجام نيکويي درانتظار ملت است و ملت به سوي سکوي پرتاب قرار گرفته است.

علياکبر صالحي با تأکيد بر اينکه سربلندي که امروز مشاهده ميکنيم مرهون رهبري امام خميني(ره) و مقاومت و تلاشهاي
بيپايان ملت ايران است، اظهارداشت: زماني که به تاريخ مکتوب سه هزار ساله کشورمان نگاه ميکنيم درمييابيم که اين کشور

در طول تاريخ به عنوان کشوري افتخارآفرين درعرصه جهاني ظاهر شده است.

وي ادامه داد: در طول 37 سال پس از پيروزي انقلاب با وجود فشارها و محدوديتها شاهد دوران بالندگي در نظام جمهوري
اسلاميايران بودهايم.

رئيس سازمان انرژي اتميدر ادامه با اشاره به توافق ايران و گروه 1+5، تأکيد کرد: پس از برجام وارد عرصه و فازجديدي
شدهايم. گرچه در طي دوازده سالي که پرونده هستهاي ايران مطرح بود بارها پيش ميآمد که امکان حل اين موضوع فراهم

شود و به دلايلي اين اتفاق نيفتاد، اما تقدير الهي به گونهاي بود که امروز پرونده هستهاي ايران به نتيجه برسد.

وي با بيان اين که جز اراده الهي چيز ديگري نميتوانست اين پرونده را به سرانجام برساند، خاطرنشان کرد: همه مسئولان
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دراين 12 سال زحمات بسياري کشيدند، اما تقدير الهي به گونهاي بود که برجام سرانجام در دولت يازدهم اتفاق بيفتد.

صالحي با بيان اين که اين زمان طولاني گرچه مشکلاتي براي ما ايجاد کرد اما باعث استقلال کشورشد، گفت: استقلال يک
ملت آسان به دست نميآيد و براي اين که ايران بتواند در عرصه بينالملل به عنوان کشوري داراي ويژگيهاي خاص درابعاد

مختلف ظاهر شود،ناگزير بايد از اين گردنههاي پرخطرعبورميکرد.

وي با اشاره به تلاش ديپلماتهاي کشورمان در تحقق حقوق ملت ايران، خاطرنشان کرد: در جريان مذاکرات صحنههايي
ميديدم که به خود ميباليدم. در جريان مذاکرات ميديدم که چگونه وزيرامور خارجه کشورمان در مقابل وزيران امور خارجه
کشورهاي قدرتمند جهان با مقاومت، استقامت و رشادت ميايستد. اين مذاکره کنندگان فرزند ملت هستند که توانستند اعتبار،
اقتدار، بزرگي و همراهي ملت و همچنين نظام مقدس جمهوري اسلاميرا درچارچوب عزت، حکمت و مصلحت،دستاوردي بزرگ

را به دست بياورند.

وي با تأکيد بر اين که برجام به فرجام رسيده و حقوق جمهوري اسلاميايران بدون تشبيهي دردنيا تثبيت شده است، به نقش
مقام معظم رهبري در پايان يافتن پرونده هستهاي کشورمان اشاره کرد و گفت: نقشي که مقام معظم رهبري در تحقق برجام
باز اين مذاکرات  براي  را  راهنماييهايي که داشتند مسير  با تذکراتي که مطرح ميکردند و  ايشان  بود.  داشتند بيبديل 
کردند.صالحي با اشاره به دوران پسابرجام، تأکيد کرد: من بعد از برجام سرانجام نيکويي براي ملت ميبينم. چرا که ملت در

سکوي پرتاب قرار گرفته است و همه چيز از جمله زيرساختها آماده است.

گفته هاي وزير فرهنگ و ارشاد اسلامي

وزير فرهنگ و ارشاد اسلامي هم با بيان اينکه بايد فضايي به وجود بيايد تا تمام کساني که قصد نوشتن و کار هنري دارند
امکان عمليکردن آن را پيدا کنند، تصريح کرد: نبايد بگذاريم نيروهاي باتجربه ما مهاجرت کنند و سر از شبکههاي ماهوارهاي در

بياورند.

به گزارش ايسنا، علي جنتي در مراسم سيوهفتمين سالگرد بازگشت امام خميني (ره) به کشور تاکيد کرد: در عرصه هنر
نويسندگان بايد با نوشتن کتابها، نمايشنامهها و خلق آثار هنري که در دفاع از انديشه جمهوري اسلامي است، فعاليت کنند و

در اين عرصه آزاد باشند تا آنچه را در خلق اثر هنري به دنبال آنند به وجود بياورند.

وي با اشاره به تخصص و تجربه بالاي ايرانيان خارج از کشور بيان کرد: قطعا نبايد اجازه دهيم نيروهاي باتجربه ما به مهاجرت
فکر کنند و همانطور که ميبينيم کشورهاي خارجي از تخصص و تجربه آنها حداکثر استفاده را ببرند.

وزير فرهنگ و ارشاد اسلامي افزود: اميدواريم در دوره جديدي که به وجود آمده است امکان استفاده حداکثري از توان کشور
براي حرکت به سمت قلههاي افتخار فراهم شود تا اهداف بزرگ جمهوري اسلامي ايران به ظهور برسد.

جنتي با اشاره به دشواريهايي که مبارزان انقلابي در طول سالهاي انقلاب متحمل شدند، تصريح کرد: امام خميني(ره) دو
موضوع وحدت و يکپارچگي مردم و خودسازي مسئولان را دو مبناي اصلي شکستناپذيري کشور ميدانستند که اميدواريم با

توجه به شرايط به وجود آمده در کشور حرکت به اين مسير با قدرت ادامه پيدا کند.

ايران نقطه تعادل منطقه ازنگاه جهانيان

وزير راه و شهرسازي هم با بيان اينکه با اجرايي شدن برجام دوره جديدي از شکوفايي دراقتصاد ايران آغازخواهد شد، تاکيد
کرد: راهي که از سوي امام خميني(ره) آغاز شد تا امروز پايداري خود را نشان داده و ثبات امروز ايران نشاندهنده حقانيت و

پايداري آن راه است.

دکترعباس آخوندي تصريح کرد: روح استکبارستيزي موجود درانقلاب اسلاميايران ازهمان روز نخست در مقابل همه فشارها
گذشته در طول سالهاي  داد:  ادامه  آورد.وي  وجود  به  آن مشکلي  براي  نتوانست  ساله هم  و حتي جنگ چند  ايستاد 
فشاراستکبارجهاني درکنار برخي بيتدبيريهاي داخلي هرچند باعث افزايش فشاربرمردم ايران شد و تحريمهاي چندگانه را به
وجود آورد، اما مردم ايران يکبار ديگر نشان دادند که حرکت اين انقلاب متوقف نخواهد شد.آخوندي با اشاره به موفقيت برجام
و توافقهاي اخيراقتصادي وزارت راه و شهرسازي گفت: وقتي که قراردادي براي خريد 118 هواپيما امضاء ميکنيم که مدت
زمان اجراي آن 16 سال است يا وقتي يک شرکت و سرمايهگذار خارجي براي ورود به فرودگاه امام خميني قراردادي 20 ساله
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امضاء ميکند، نشاندهنده آن است که پايداري و دوام اين انقلاب و حرکت ايران را پذيرفته است. قراردادهاي اخير نه فقط
جنبه تجاري دارد که نشان ميدهد جهان پذيرفته است ايران نقطه تعادل منطقه است.وزير راه و شهرسازي افزود: با اجرايي
شدن برجام، ايران حرکت خودرا در مسير شکوفايي ادامه خواهد داد تا با استفاده از جايگاه مهم تاريخياش،يکبار ديگر به
عنوان قدرتي تاثيرگذار در منطقه حاضر شود.وي با بيان اين که اميد به احياي جاده ابريشم بسيار زياد خواهد بود، تاکيد کرد: در
طول سالهاي گذشته ايران محدوديتهايي را پشت سر گذاشته و اکنون زمان آن رسيده است که بار ديگر نقش تاريخي کشور
در اتصال نقاط مختلف جهان به يکديگر را از سر بگيريم.وزير راه و شهرسازي خاطر نشان کرد: آنچه در آينده رخ ميدهد،
نويدبخش ايران توسعهيافته و سرافراز خواهد بود که براي همه کشورهاي منطقه جنبهاي مثبت ايجاد ميکند. ما براي هيچ
کشوري تهديد نيستيم و همانطور که در سالهاي گذشته اثبات شده است ايران به دنبال يک فضاي برد  برد خواهد بود. در
اين مراسم به محسن رفيقدوست (راننده خودرو امام از فرودگاه تا بهشتزهرا)، حسين شمسايي (از اعضاي كميته استقبال از
امام)، مسعود فروتن (كارگردان تلويزيوني مراسم ورود امام)، سيدحميد شاهنگيان (شاعر سرودهاي خميني اي امام و برخيزيد)

و سيداحمد مومني رخ (عضو هيأت مديره شركت فرودگاههاي كشور) لوح تقدير اهدا شد.

مراسم ويژه سالگرد پيروزي انقلاب در حرم مطهر

به گزارش خبرنگار پايگاه اطلاع رساني و خبري جماران، مراسم سي و هفتمين سالگرد پيروزي انقلاب اسلاميصبح ديروز با
حضور مردم و مسئولان در حرم مطهر بنيانگذار جمهوري اسلاميايران آغاز شد. در اين مراسم، خانوادههاي شهدا، ايثارگران،
جانبازان، نمايندگان و کارکنان ادارات و وزارتخانهها، مقامات و مديران لشكري و کشوري، شوراي هماهنگي تبليغات اسلامي،
نهادها، ارگانها، دانش آموزان و جمعي از مردم حضور داشتند. در دوازدهمين روز بهمن ماه و آغاز اولين روز دهه مبارک فجر،
همچنين نمايندگان اقليتهاي ديني جمهوري اسلاميايران هم حضورداشتند.دادستان کل کشوردراين مراسم با بيان اينکه
حيات ما درکشوردرپرتو آموختههايمان ازامام عظيم الشأن است که داشتههاي اوهم از متن اسلام ناب محمدي است، گفت: راه
نو، سخن نو، حاکميت مبتني بر اجتهاد تمدن سازدراين کشورفلسفه سياسي در مقابل ديگر مکاتب عالم به ويژه فلسفه ليبرال

دموکراسي غربي ارائه شد و آن فلسفه مردم داري ديني امام است.

حجتالاسلام والمسلمين سيد ابراهيم رئيسي تصريح کرد: مکتب مردمسالاري ديني امام داراي دو ويژگي مردمسالاري ديني
متکي بر ارزشهاي اسلامياست. اين فلسفه در مقابل ليبرال دموکراسي و تفکرسکولار که تلاش ميکردند تفکر دين از سياست
جدا باشد، تفکر پيوند دين، مردم و سياست را بنا نهاد. حيات دوباره ملت بزرگ ايران به برکت انقلاب اسلاميو بيداري
کشورهاي اسلاميدر جهان اسلام به برکت اين پيوند معنويت و سياست است.وي اولين شاخصه اين مکتب را دلدادگي در راه
خدا دانست و اظهار نظرکرد: احساس ما اين است آنچه را که ديروز از زبان امام ميشنيديم امروزاززبان نايب برحق ايشان

ميشنويم. حيات جاودانه امام و راه و خط امام و حيات ميراث گرانقدرآن بزرگواردرگرو تداوم انقلاب اسلامياست.

رئيسي ادامه داد: دومين شاخصه مکتب سياسي امام، پيوند معنويت و سياست بود. امروز در جهان به ويژه در مغرب زمين
تقابليبين معنويت وسياست ايجاد کرده اند. سومين شاخصه مکتب امام اعتقاد و باوربه کرامت و ارزشهاي انساني است. امام
براساس آموزههاي قرآن و سيره دين به انسان و کرامت انسان اعتقاد داشت. امام مردم را باورداشت و حقيقتأ معتقد بود
ميزان رأي ملت است. وي چهارمين شاخصه مکتب فلسفي امام را جهاني بودن آن بيان و تصريح کرد: در دهه اول انقلاب
دشمن تلاش داشت اين نظام و نهادهايش تشکيل نشود. در دهه دوم بعد از ناکاميدراين تلاش، سعي کردند نظام به تثبيت
نرسد. در دهه سوم بعد از تثبيت نظام تلاش کردند انقلاب به ديگر کشورهاي جهان تسري پيدا نکند وشعار استقلال، آزادي،
پيشرفت و عدالتخواهي نظام به ديگر کشورهاي جهان نرسد. اما علي رغم تلاشهاي دشمنان، انقلاب اسلاميجرقه ساز

حرکتهاي انقلابي در بسياري از کشورهاي اسلاميو باعث بيداري آنها شد.

پنجمين ويژگي مکتب امام پاسداري از ارزشهاي الهي و اسلامياست. ولايت فقيه در جايگاه مهندسي نظام قرار دارد که سمت
و سو و جايگاه نظام را مديريت ميکند. امام و رهبري در جايگاه ديدباني قرار دارند که حرکت نظام را در جهت آرمانها و
اهداف مقدسش پيش بردند. اکنون علي رغم همه دشمنيها نظام جمهوري اسلاميهمان شعاري را که مردم در سال 57 در

استقبال از امام جاري ميکردند راهبرد نظام جمهوري اسلامياست.

وي تأکيد کرد: ششمين شاخصه مکتب امام وانقلاب عدالت اجتماعي و پر کردن شکافهاي طبقاتي در جامعه به عنوان يکي از
اصلي ترين خطوط سياسي اين نظام است.

دادستان کل کشور، خط امام را دلدادگي به خدا و ايستادگي در مقابل دشمن و سازش نکردن با او بيان کرد.
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